
Bestyrelsesmøde i Støtteforeningen for Børnesporet 
Tirsdag d. 11. august, kl. 19.00 

Hos Pia Albæk Kristiansen 
 

 
Deltagere: Nicholine, Pia, Kelly, Janni og Malene  
 
 
Dagsorden:                                                                                           
 
1. Godkendelse og underskrift af referat. 
Godkendt og underskrevet. 
 
2. Godkendelse af dagsorden. 
Godkendt. 2 punkter tilføjet under evt.  
 
3. Siden sidst 
    a) Vores hjemmeside på faas.dk (fælles gennemgang.) 
Opdatering af de forskellige faner mangler. Malene tager kontakt til Vivi-Ann  

- Nye referater 
- Synlighed under fanen: foreninger (vi ligger nederst og bliver gemt) 
- Ansøgning: Nadja laver en opdateret version, som kan udfyldes og sendes fra 

hjemmesiden.  
- Rettelser under fanen: Formål (bl.a. faster skole, navne på institutioner osv.) 
- Rettelse af vores navn: ’’for’’ og ikke ’’til’’.  
- Årsberetninger: Kelly sender dem. 
- Arrangementer ændres til Billeder/Galleri. 

 
    b) Egen hjemmeside på Facebook? 
Kelly og Janni har snakket med skoleleder Inger om vores egen facebookside. Inger synes 
rigtig godt om ideen og foreslår grønt eller sandfarvet logo og et coverbillede med vores 
navn. Skolen bruger det røde logo på Facebook og mørkegrønt logo på skilte ved skolen 
og institutionerne. Janni har kontaktet Mie ang. oprettelse af siden, det vil hun gerne være 
behjælpelig med. Hun sørger for informationer, logo og coverbillede.  
 
    c) Logo + reklamebanner + synliggørelse + årshjul 
Kelly kontakter Allan Bernhard ang. Skilt til synliggørelse ved arrangementer. Måske Pia  
eller Kelly kan skaffe et skilt. Ved besøg af hjem-is bilen, var der tvivl i blandt børnene, om 
hvem som gav is, derfor vigtigt med synliggørelse i form af banner, evt. en fra foreningen 
ved de forskellige arrangementer.  
Mie står for logo, evt. navn i logo. Janni spørger Mie om dette.  
Nadja har udarbejdet et udkast til et årshjul, som kan guide os igennem arrangementer og 
bestyrelsesmøder året igennem. Nadja arbejder videre på denne.    
    
    d) Overskud fra fællesspisning? 
Vi har fået et overskud på 5600 kr. Louise Torp Mortensen har tilbudt hjælp igen næste år, 
hvis vi mangler. Jeanne Damgaard vil også gerne hjælpe til.  
Succes med menuen, der var ros rundt omkring og god opbakning.  



 
4. Punkter fra/ til fællesbestyrelsen 
Inger, Kerstin eller en fra fællesbestyrelsen vil gerne deltage i næste møde. Kelly 
informerer dem om ny dato.  
 
5. Behandling af ansøgninger 
Ingen ansøgninger 
 
6. Medlems status/økonomi 
Ingen ændringer. Vi havde 10.000kr til gode ved papirfabrikken, de er kommet. 
 
7. Fremtidige aktiviteter 
    a) Sanglærken: Dato, hal, menu, plakater (fælles opgave d. 11. aug.) 
Nye datoer fra Sanglærken: 30/9 eller 7/10.  
Helstegt pattegris med flødekartofler og en salat samt brød og dressing.  
kl. 17.30 den 7. oktober. Tilmelding udbedes senest 1. oktober, bindende tilmelding ved 
sms til Nicholine og mobile Pay.  
Først til mølle, 150 deltagere.  
Pris for fællesspisning og fællessang 175 kr. inkl. Kaffe og kage.  
Pris for fællessang inkl. Kaffe og kage 75 kr. Medbring selv drikkevare.    
Janni har kontaktet sanglærken igen, som vil informere og reklamere på Facebook.  
Nicholine har booket hallen ved Susanne Olesen.  
Janni og Kelly kigger på en plakat til arrangementet.  
Vi skrives ved ang. Madlavning og opsætning af borde/stole osv.  
 
    b) Andre tiltag? Kom hver med et forslag  
Ingen pt. Vi har fokus på kommende arrangement. 
     
    c) Sognet Rundt – hvad skal med i næste (deadline. 1.nov)  
Arrangement med sanglærken, foråret/sommeren der gik, billeder.  
 
8. Næste møde 
Onsdag den 26. oktober i aktivitetshuset, Malene medbringer kaffe. 
 
9. Evt.                                                                                                                                                                                    
   a) Dato til julefrokost, forslag: fredag den 4. november med partner + Jan (papmester) 
med hustru Anette.  
 
   b) Fotoansvarlig 
Vi mangler en som kan være fotoansvarlig, da vi desværre ofte glemmer at få taget 
billeder til vores arrangementer.                                                                                                                   


